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 Protokół z obrad 

II zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo odbytej w dniu  

22 maja 2024 roku o godzinie 12.00 w sali OSP w Miedzichowie. 

 

Otwarcia sesji o godz. 12.00 dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Barbara Matys, 

która powitała wszystkich zaproszonych gości, sołtysów oraz radnych w/g listy obecności  

(listy stanowią załącznik do protokołu, lista obecności wygenerowana z systemu DSSS Vote 

stanowi załącznik nr 1 i 2. Na ogólną liczbę 15 radnych na sesji obecnych było 15 radnych, 

wobec czego Rada może podejmować prawomocne uchwały.  

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przez Radę przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za” 

bez odczytania (załącznik nr 3).  

 

Przewodnicząca odczytała proponowany porządek obrad, który przedstawia się 

następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe (otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji). 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej, a zwłaszcza z wykonywania uchwał 

rady. 

4. Sprawozdanie z funkcjonowania Gminnego Zakładu Komunalnego w Bolewicach w 2023 

roku. 

5. Ochrona środowiska na terenie Gminy Miedzichowo. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc 

noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Bolewicku. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXV/310/2022 Rady Gminy 

Miedzichowo z dnia 14 września 2022 roku w sprawie przyjęcia trybu, zasad 

udzielania oraz sposobu rozliczania dotacji celowej dla spółek wodnych działających 

na terenie Gminy Miedzichowo realizujących zadania w zakresie wykonywania, 

utrzymywania oraz eksploatacji urządzeń wodnych oraz dofinansowania realizacji 

inwestycji ze środków budżetu Gminy Miedzichowo.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych dla Radnych Rady Gminy Miedzichowo. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie miesięcznych diet dla sołtysów – organów wykonawczych 

sołectw. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Miedzichowo. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miedzichowo na 

2024 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miedzichowo. 

13. Bieżące sprawy Rady. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Odpowiedzi na interpelacje. 
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16. Zakończenie. 

 

Ad.2. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Matys poinformowała, że do biura rady nie wpłynęła żadna 

interpelacja.  

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej, a zwłaszcza z wykonywania 

uchwał rady. 

Przewodnicząca poprosiła Wójta Gminy Miedzichowo Pana Stanisława Piechotę o 

przedstawienie informacji. 

Wójt powyższe informacje przedstawił w formie multimedialnej, natomiast forma papierowa 

stanowi załącznik do protokołu. 

Dodatkowo Wójt przekazał informacje nt. „Janosikowego” oraz zaprosił na zbliżające się 

imprezy gminne. 

Ad. 4. Sprawozdanie z funkcjonowania Gminnego Zakładu Komunalnego w Bolewicach 

w 2023 roku. 

 

Sprawozdanie bardzo szczegółowo przedstawił Kierownik GZK w Bolewicach Pan Daniel 

Gajewski – wersja papierowa stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Radny R. Stasiak – pytanie odnośnie spływu między ulicą Rzemieślniczą a Kasztanową w 

Bolewicach, podczas intensywnych opadów na tym odcinku robi się „jeziorko”. 

 

Radny H. Frański – pytanie o możliwość rozbudowy sieci kanalizacyjnych w mniejszych 

miejscowościach, ze względu na wysokie koszty wywozu nieczystości ciekłych. Zapytanie o 

stawki wywozu realizowanych przez Gminny Zakład Komunalny a koszty odbioru przy 

kanalizacji oraz czy gmina mogłaby dopłacać do odbioru nieczystości ciekłych. 

 

Radny K. Kowalczyk – poruszył sprawę zakupu zamiatarki. 

 

Ad. 5. Ochrona środowiska na terenie Gminy Miedzichowo. 

 

Sprawozdanie bardzo szczegółowo przedstawiła Kierownik RIOŚ Bogusława Wajman – 

wersja papierowa stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Radny G. Szyld – poruszył problem opon rolniczych i od pojazdów ciężarowych – są 

wywożone do lasu. Propozycja, aby gmina zrobiła jakiś punkt odbioru tych opon i 

wprowadziła opłaty. 

Druga sprawa dotyczyła wywozu nieczystości ciekłych, jak weryfikować wywóz od osób, 

które nie są podłączone do wodociągu.  
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Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc 

noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Bolewicku. 

 

Zasadność podjęcia tej uchwały przedstawiła Dyrektor GZOS Elżbieta Oses: 

 

Projekt uchwały został przygotowany na wniosek Dyrektor Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych w Bolewicach, bo Szkolne Schronisko Młodzieżowe wchodzi w skład Zespołu 

Szkół i Placówek Oświatowych w Bolewicach i projekt określa wysokość opłat za 

korzystanie z miejsc noclegowych w szkolnym schronisku młodzieżowym. Zmiana 

wysokości opłat podyktowana jest wzrostem kosztów utrzymania szkolnego schroniska 

młodzieżowego. Ostatnią taką zmianę mieliśmy w 2001 roku, no i Pani Dyrektor złożyła 

wniosek do Pana Wójta, aby te stawki opłaty zmienić. Zmiana wysokości opłat miałaby 

nastąpić od 1 lipca. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały, w związku z 

brakiem pytań poprosiła o opinię Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Edyta Janicka poinformowała, że projekt tej uchwały jak i 

wszystkie pozostałe projekty uchwał procedowane na dzisiejszej sesji zostały zaopiniowane 

pozytywnie. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została podjęta 15 głosami 

„za” i zarejestrowana pod Nr II/6/2024 – załącznik nr 4. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXV/310/2022 Rady Gminy 

Miedzichowo z dnia 14 września 2022 roku w sprawie przyjęcia trybu, zasad udzielania 

oraz sposobu rozliczania dotacji celowej dla spółek wodnych działających na terenie 

Gminy Miedzichowo realizujących zadania w zakresie wykonywania, utrzymywania 

oraz eksploatacji urządzeń wodnych oraz dofinansowania realizacji inwestycji ze 

środków budżetu Gminy Miedzichowo. 

 

Zasadność podjęcia tej uchwały przedstawiła Kierownik RIOŚ Bogusława Wajman: 

 

Od 2022 roku mamy obowiązującą uchwałę umożliwiającą dofinansowanie działalności 

spółek wodnych, które działają na terenie naszej gminy z budżetu gminnego w ramach ich 

działalności statutowej. Na podstawie wniosku, który wpłynął do Rady Gminy od 

Miedzichowskiej Spółki Wodnej, gdzie spółka wnioskuje o zwiększenie kwoty możliwej 

dotacji. Do tej pory było to 2.500 zł, jednak z uwagi na to, że spółka chce się rozwijać, chce 

realizować więcej zadań, które są zadaniami bardzo newralgicznymi i priorytetowymi, 

posiada składki bardzo znikome, pomimo ubiegania się o dotacje z różnych źródeł czy to u 

Wojewody czy Starostwa, to jednak tych pieniążków brakuje. Dlatego też zawnioskowała o 

zwiększenie tej kwoty. My tutaj na komisjach wypracowaliśmy kwotę 5.000 zł i na bazie tego 

wypracowanego tematu został przygotowany projekt uchwały, aby ta możliwa kwota dotacji z 

budżetu gminy nie była w wysokości 2.500 zł, ale 5.000 zł, tym bardziej, że na przykład w 

ubiegłym roku kwota otrzymana przez spółkę ze Starostwa Powiatowego przewyższała kwotę 

otrzymaną z budżetu gminy. No więc tutaj musimy stanąć na poziomie i tą dotację zwiększyć 

chcąc wspomóc spółkę i licząc na to, że będzie działała prężniej z zachętą dla nowych 

członków. 
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W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 14 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr II/7/2024 – załącznik nr 5. 

 

Radny Ireneusz Borowy nie wziął udziału w głosowaniu, z  tego względu, że jest 

Przewodniczącym Gminnej Miedzichowskiej Spółki Wodnej. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla Radnych Rady Gminy Miedzichowo. 

 

Zasadność podjęcia tej uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Mateusz Banach: 
 

Propozycje, które zostały wypracowane na posiedzeniu wspólnym Komisji, chcielibyśmy 

zaproponować zmianę stawek dla radnych, przewodniczących komisji, 

wiceprzewodniczącego rady oraz przewodniczącego rady. I tak dla radnych kwota z 350 zł na 

500 zł, dla radnych będących przewodniczącymi komisji z kwoty 400 zł na 550 zł, dla 

wiceprzewodniczącego rady z kwoty 750 zł na 900 zł i dla przewodniczącego rady z kwoty 

1000 zł na 1150 zł i jednocześnie chciałbym zwrócić uwagę, że w projekcie uchwały, który 

Państwo otrzymaliście na komisjach w § 2 ustęp 1 mamy kwotę 1125 zł, dlatego 

proponujemy, aby autopoprawką wprowadzić kwotę 1150 zł, czyli wszystkie te 4 pozycje 

zwiększamy o 150 zł, przy założeniu, że nieobecność na sesji bądź komisji skutkuje 

obniżeniem kwoty diety o 50 zł.  

Czyli najpierw musielibyśmy przegłosować autopoprawkę wprowadzającą w § 2 ustęp 1 

kwotę 1150 zł zamiast 1125 zł. 

 

Radny R. Stasiak – powiedział, że te podwyżki to powinny być przede wszystkich dla 

pracowników urzędu. 

 

Radny H. Frański – zapytał jakie są widełki w dietach radnych. 
 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodnicząca przeszła do procedury głosowania, w 

wyniku której autopoprawka do projektu uchwały została przyjęta 13 głosami „za”, przy 2 

głosach „przeciw”  - załącznik nr 6. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała wraz z przyjętą 

autopoprawką została podjęta 10 głosami „za” przy 4 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się” i zarejestrowana pod Nr II/8/2024 – załącznik nr 7. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie miesięcznych diet dla sołtysów – organów 

wykonawczych sołectw. 

 

Zasadność podjęcia tej uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Mateusz Banach: 

 

Propozycja wysokości diety dla sołtysów to była kwota 425 zł do dotychczasowej 300 zł, przy 

założeniu, że będziemy też obniżać kwotę inkasa dla sołtysów, co będzie podejmowane na 

kolejnej sesji w czerwcu już po wyborach nowych sołtysów. Natomiast tutaj propozycja od 

Rady Gminy na komisji padła taka, żeby tą kwotę z 425 zł podnieść do 450 zł i taki projekt 

uchwały będziemy dzisiaj procedować. Natomiast projekt, który Państwo otrzymali, to kwota 

425 zł. W związku z tym tutaj procedura będzie podobna. Najpierw musimy przegłosować 
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autopoprawkę zmieniającą § 1 ustęp 1 z kwoty 425 zł na 450 zł, a w dalszej kolejności 

przegłosujemy całość uchwały. Ja tylko jeszcze powiem, że w budżecie gminy mieliśmy 

zabezpieczone środki na kwotę 350 zł, natomiast z wyliczeń naszych przy obniżeniu inkaso z 

procentu 12 na 8, z tych oszczędności nie dokładając z budżetu gminy środków możemy 

zabezpieczyć tą kwotę, którą w tej chwili będziecie Państwo procedować. 

 

Sołtys D. Gajewski – przekazał swoje niezadowolenie, że podwyżki są zaproponowane z 

pieniędzy sołtysów, tzn. z obniżenia % inkaso i że sołtysi nie zgadzają się na ta takie 

potraktowanie. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodnicząca przeszła do procedury głosowania, w 

wyniku której autopoprawka do projektu uchwały została przyjęta 13 głosami „za” - 

załącznik nr 8. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała wraz z przyjętą 

autopoprawką została podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr II/9/2024 – załącznik 

nr 9. 

 

Radny Hubert Frański oraz  Radny Dariusz Zabawa nie wzięli udziału w głosowaniu, ze 

względu na to, że pełnią również funkcję sołtysów w Gminie Miedzichowo. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Miedzichowo. 

 

Zasadność podjęcia tej uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Karolina Łotecka: 

 

Wybór wójta na nową kadencję aktywuje powinność Rady Gminy w zakresie przyjęcia nowej 

uchwały w sprawie wynagrodzenia wójta właśnie na nową kadencję. Poprzednia uchwała 

Rady Gminy w zakresie tego wynagrodzenia straciła ważność z upływem kadencji z dniem 30 

kwietnia 2024 roku, ustalając wysokość wynagrodzenia wójta Rada Gminy zobowiązana jest 

brać pod uwagę ustawę o samorządzie gminnym oraz ustawę o pracownikach 

samorządowych, gdzie w artykule 37 właśnie tej ustawy wskazano, iż wynagrodzenie wójta 

nie może przekroczyć w ciągu miesiąca 11,2 krotności kwoty bazowej określonej w ustawie. 

To jest kwota 20.041,50 zł, z tym, że kwota ta w takich gminach jak nasza, czyli w gminach 

do 15 tysięcy mieszkańców, może wynosić zgodnie z rozporządzeniem określającym zasady i 

sposób wynagradzania pracowników samorządowych. Odpowiednio wynagrodzenie 

zasadnicze 10.250 zł, dodatek funkcyjny 3.150 zł i dodatek specjalny w wysokości 30% 

mając na uwadze zapisy ustawy o pracownikach samorządowych określających 

wynagrodzenie wójta. Przepisy te mówią o tym, że to wynagrodzenie nie może być niższe niż 

80% wynagrodzenia poszczególnych składników, które Państwu przed chwileczką 

wymieniłam, więc nie może być niższe niż 13.936 zł i wyższe niż 17.420 zł. To są takie 

obostrzenia prawne. W przygotowanym projekcie uchwały proponujemy, aby wynagrodzenie 

Pana Wójta wynosiło odpowiednio: wynagrodzenie zasadnicze 10.250 zł,  dodatek funkcyjny   

3.150 zł, dodatek specjalny 30%. Tak przedstawione wynagrodzenie zgodne jest 

rozporządzeniem i z ustawami. Chciałbym jeszcze krótko przypomnieć, jak kształtowało się 

wynagrodzenie wójta w minionej kadencji, gdyż w przypadku akurat naszej gminy dotyczy to 

tej samej osoby, bo Pan Wójt został wybrany na kolejną kadencję. Otóż w roku 2018 na 

skutek wprowadzenia rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie wynagradzania 

pracowników samorządowych obligatoryjnie w całej Polsce obniżeniu uległo wynagrodzenie 
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wójtów, burmistrzów i prezydentów i w przypadku wójta płaca zasadnicza została obniżona z 

kwoty 5000 zł do 4700 zł. Sytuacja ta trwała do sierpnia 2021 roku i po tym czasie Rada 

Gminy podjęła uchwałę w sprawie wynagrodzenia wójta, podwyższając je do kwoty 

maksymalnej, jaką wójt w takiej gminie jak nasza może zarabiać. Natomiast na co chciałabym 

zwrócić uwagę, w tym czasie w Polsce minimalne wynagrodzenie w roku 2020 wynosiło 

2800 zł, a przez kolejne lata i dziś wzrosło do 4242 zł. Za chwilę od lipca będzie to 4300, 

więc był to wzrost o ponad 52%, gdzie pensje pracowników oczywiście też należało i należy 

dostosowywać do aktualnych wymogów. Pensja wójta w tym czasie też nie ulegała zmianie, 

dlatego też w proponowanej uchwale proponujemy 100% tego, co wójt może otrzymać 

zgodnie z przepisami prawa, mając również na uwadze to, że wynagrodzenie to winno być 

adekwatne do wyników gminy w zakresie pozyskiwania środków, wykonanych inwestycji, 

rozwoju społeczno-gospodarczego, odpowiedzialności w zakresie powierzonego mienia, 

dysponowania tym mieniem, odpowiedzialności w zakresie finansów publicznych, no i 

oczywiście odpowiedzialności pracowniczej. W związku z tym proszę Radę o przyjęcie 

wynagrodzenia wójta w odczytanej przeze mnie uchwale. 

 

Radny H. Frański- zapytał jak kształtują się widełki, tj. najniższe a najwyższe wynagrodzenie 

z wszystkimi dodatkami, jakie może otrzymać wójt. 

 

W związku z brakiem dalszych pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” przy 3 głosach „przeciw” i zarejestrowana pod Nr II/10/2024 

– załącznik nr 10. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miedzichowo 

na 2024 rok. 

 

Zasadność podjęcia tej uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Mateusz Banach: 

 

W przedłożonej zmianie uchwały budżetowej dokonuje się zmian w załączniku nr 1 poprzez 

zwiększenie dochodów o kwotę 175.187,03 zł z tego:  

 

Dział 851 Ochrona zdrowia dokonuje się zwiększenia planu dochodów o kwotę 153.600,00 zł 

– jest to dotacja z WFOŚiGW w Poznaniu na budowę tężni solankowej w Miedzichowie 

 

Dział 852 Pomoc społeczna dokonuje się zwiększenia planu dochodów o kwotę 19.087,03 zł 

jest to dotacja na tzw. opaski życia dla seniorów 

 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego dokonano zwiększenia planu o kwotę 

2.500,00 zł i jest to darowizna z Nadleśnictwa Bolewice na realizację zadania polegającego na 

przedstawieniu filmów o polskich lasach i ich florze i faunie dla szkół z terenu Gminy 

Miedzichowo. 

 

W przedłożonej zmianie uchwały budżetowej dokonuje się zmian w załączniku nr 2 do 

uchwały budżetowej zwiększając wydatki o kwotę 861.800,00 zł. 

 

Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo dokonuje się zwiększenia planu wydatków o kwotę 

2.500,00 zł z przeznaczeniem na zwiększenie dotacji dla spółki wodnej w Miedzichowie. 
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Dział 600 Transport i łączność dokonuje się zwiększenia planu wydatków o kwotę 41.000,00 

zł z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie dróg. 

 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa dokonuje się zwiększenia planu wydatków o kwotę 

74.500,00 zł z przeznaczeniem na: 

- modernizacja SSM w Bolewicku – 43.500,00 zł 

- koszty inspektorów nadzoru przy inwestycji Miedzichowo, ul. Poznańska 19 – 31.000,00 zł 

 

Dział 710 Działalność usługowa dokonuje się zwiększenia planu wydatków o kwotę 

160.000,00 zł – są to środki na opracowanie planów przestrzennych ogólnych Gminy 

Miedzichowo. 

 

Dział 750 Administracja publiczna dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 2.500,00 

zł z przeznaczeniem na promocję Gminy. 

 

Dział 851 Ochrona zdrowia dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 192.000,00 zł z 

przeznaczeniem na budowę tężni solankowej w miejscowości Miedzichowo. 

 

Dział 852 Pomoc społeczna dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 86.900,00 zł z 

przeznaczeniem na dokumentację oraz projekt Domu dziennego pobytu seniora. 

 

Dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 

15.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup nowych materacy na łóżka w SSM w Bolewicku. 

 

Dział 855 Rodzina dokonuje się zwiększenia planu o kwotę 269.900,00 zł z przeznaczeniem 

na dokumentacje oraz projekt żłobka w Bolewicach. 

 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska dokonuje się zwiększenia planu 

wydatków o kwotę 17.500,00 zł z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji sieci 

kanalizacji sanitarnej ul. Świebodzińska Bolewice. 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 15 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr II/11/2024 – załącznik nr 11. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miedzichowo. 

 

Zasadność podjęcia tej uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Mateusz Banach: 

 

Zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 22 maja 2024 dokonano następujących zmian:  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miedzichowo dochody ogółem zwiększono 

kwotę 461.630,30 zł, z czego dochody bieżące zwiększono o kwotę 308.030,30 zł, a dochody 

majątkowe zwiększono o kwotę 153.600 zł. Wydatki ogółem zwiększono kwotę 1.148.243,27 
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zł, z czego wydatki bieżące zwiększono kwotę 507.443,27 zł a wydatki majątkowe 

zwiększono o kwotę 640.800 zł. 

Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi -4.031.256,96 zł. 

Od 2025 roku nie dokonano zmian w zakresie planowanych dochodów i wydatków 

budżetowych w wieloletniej prognozie finansowej gminy Miedzichowo, przychody ogółem w 

roku budżetowym zwiększono o kwotę 686.612,97 zł i po zmianach wynoszą 4.201.256,96 zł, 

natomiast rozchody ogółem w roku budżetowym nie uległy zmianie. Dane wskazują, że w 

całym okresie prognozy gmina Miedzichowo spełnia relacje, o których mowa w artykule 243 

ustęp 1 ustawy o finansach publicznych. Dokonujemy zmian w załączniku nr 1, natomiast 

załącznik numer 2 pozostaje bez zmian. 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 15 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr II/12/2024 – załącznik nr 12. 

 

Ad. 13. Bieżące sprawy Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Romuald Stasiak odczytał protokół Komisji Rewizyjnej 

z kontroli wydatków poniesionych na funkcjonowanie Gminnego Zakładu Komunalnego w 

Bolewicach – forma papierowa stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. Wolne wnioski i informacje. 

 

 

Wójt podziękował Radzie, za przyjętą uchwałę w sprawie wynagrodzenia wójta. 

 

Radny R. Stasiak: 

1. Wniosek mieszkańców os. Leśnego w Bolewicach i propozycja, aby była to jarzębina 

płacząca. Ustalono, że będzie spotkanie z mieszkańcami w tej sprawie. 

2. Wniosek mieszkańców, aby wzdłuż ulicy Parkowej pojawiły się kosze m. in. na 

odchody zwierzęce. 

3. Wniosek mieszkańców, aby na osiedlu Leśnym od strony Nadleśnictwa w stronę lasu 

pojawiła się ławeczka. 

4. Pytanie dokąd wiodą wykopy wykonywane od strony Lwówka – kable internetowe? 

5. Sprawa chodnika od krzyża do Młyńskiej. 

6. Pytanie o przypuszczalny termin budowy drogi na osiedlu Leśnym. 

7. Zapotrzebowanie na oświetlenie na osiedlu Leśnym na zakręcie od Wassermana oraz 

niebezpieczny rów. 

8. Brak oświetlenia na skrzyżowaniu koło ul. Parkowej. 

 

Radny R. Furman – brak oświetlenia przy ulicy Rzecznej w Miedzichowie w skrzyżowaniu z 

ulicą Wiklinową i Kwiatową. 

 

 

Ad. 15. Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodnicząca poinformowała, że już na początku dzisiejszych obrad informowała, że do 

Biura Rady nie wpłynęła żadna interpelacja. 

 

Ad. 16. Zakończenie. 
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Przewodnicząca Rady Pani Barbara Matys stwierdziła, że wobec wyczerpania porządku obrad 

zamyka obrady II zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo o godz. 14.11. 

 

Protokołowała: J. Agaciak 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

/-/ Barbara Matys 


